

106 年度應用英語系學生專題競賽

簡報順序

簡報順序 (組別)	組員	題目
1	林彥伶、羅怡儒、羅宛婷、 張瓊汶、陳立欣、徐詩螢	Investigating the Effectiveness of the Off-campus Intern Program
2	張軒慈、陳怡安、呂佳容、 黃珮慈、蘇佳如、楊舒評	Designing In-Depth One-Day Tour in Lukang on Youbike
3	徐亞寧、何樂怡、彭黎珍	How Starbucks Experiential Marketing Influences Students in National Chin-Yi University of Technology
4	蔡建暉、楊博雅、潘詩如、 黃馨漫、黃筠筑、黃亭翳	Marketing Analysis and Expectations of English Learning Applications in NCUT
5	陳怡貴、詹沛羚、簡雅玲、 張慧瑜、張雅雯、吳珮暄	Fluency, Complexity and Accuracy of Comparison and Contrast Essays: The Case of Little Women
6	洪艾伶、李韋諄、李茹億、 王子源、胡薰云	Needs Analysis of Machine Tool Dictionary
7	鄒家華、林咨均、陳建綸、 王妙觀、周倩茹、沈志超	Factors influence the use of bicycle lanes: Study of Taiping
8	邱凡初、楊茵、施嘉蕙、 邵蕙庭、康莉旋、李幸珊	Fluency, Complexity and Accuracy of Cause and Effect Essays: The Case of Climate Change
9	徐筱筑、張馨方、蘇馨怡、 李惟臻	Investigating the Influence of LINE Groups' on University Students Learning
10	林宜德、許偉蒨、郭欣憶、 林家弘	The Study on planning the in-depth tour by bus for the tourists : Taichung City as the Destination
11	吳政煒、蔡孟寧、鄭盛文、 吳家靜、程珮綸、藍珮心	A Study of the Computer-assisted Writing Program from the EFL College Learns' perceptions of Its Effectiveness